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economische en administratieve problemen in verband met de
tewerkstelling van buitenlandse arbeidskrachten en inzonderheid het
onderzoeken van de maatregelen om de immigratie van de
werknemers onder de beste omstandigheden te laten verlopen, het
onderzoeken van de criteria die aan de basis liggen van de
reglementering betreffende de afgifte van arbeidskaarten enzovoort.

Mijnheer de minister, ik heb dan ook de volgende vragen.

Hoeveel keer is de adviesraad de voorbije twaalf maanden
samengekomen?

Wanneer vond de recentste vergadering van de adviesraad plaats?

Werd advies gevraagd aan de adviesraad voor buitenlandse
werknemers over de aanwezigheid van Oost-Europese arbeiders op
de Belgische arbeidsmarkt? Zo neen, waarom niet? Zo ja, wat is de
inhoud van dat advies?

Werd ook al advies gevraagd aan de adviesraad voor buitenlandse
werknemers in verband met het wegvallen van de beperkende
maatregelen die vastgelegd werden in het koninklijk besluit van 12
april 2004?

04.02 Minister Peter Vanvelthoven: Mijnheer de voorzitter, collega, ik 
kan u meedelen dat de adviesraad in de voorbije twaalf maanden niet 
is samengekomen. Daaruit volgt dat er derhalve ook geen advies
gevraagd is over de overgangsmaatregelen voor de nieuwe lidstaten
van de EU.

Ik kan u wel zeggen dat op dit ogenblik hard gewerkt wordt aan een
regeling voor die overgangsmaatregelen.

Uiteraard zal de adviesraad gevraagd worden daaromtrent uitspraak
te doen en advies te verstrekken. De adviesraad zal tijdig
bijeengeroepen worden om advies te geven over het al dan niet
behouden van de overgangsmaatregelen.

Zoals gezegd, is er nog geen beslissing genomen over de
overgangsmaatregelen. Eenmaal die beslissing valt, is het dan ook de 
bedoeling om die snel te communiceren.

04.02  Peter Vanvelthoven,
ministre: Le conseil consultatif ne
s'est pas réuni au cours des douze 
derniers mois. Il n'a donc pas été
invité à donner son avis sur les
mesures transitoires concernant
les nouveaux Etats membres de
l'UE. Nous cherchons toutefois
activement une solution en ce qui
concerne les mesures transitoires.
Le conseil consultatif sera alors
convoqué pour donner un avis.
Aucune décision n'a dès lors
encore été prise en ce qui
concerne les mesures transitoires.
Lorsque cela sera le cas, je vous
en ferai part immédiatement.

04.03  Guy D'haeseleer (Vlaams Belang): Mijnheer de voorzitter, het 
antwoord van de minister volstaat. 

Het incident is gesloten.

L'incident est clos.

De voorzitter: Vraag nr. 9015 van de heer Drèze is op zijn verzoek ingetrokken.

05 Vraag van mevrouw Trees Pieters aan de minister van Werk over "de belofte om een folder met de 

nieuwe maatregelen omtrent veiligheidscoördinatie te verspreiden" (nr. 9074)

05 Question de Mme Trees Pieters au ministre de l'Emploi sur "la diffusion annoncée d'un dépliant

présentant les nouvelles mesures en matière de coordination de la sécurité" (n° 9074)

05.01  Trees Pieters (CD&V): Mijnheer de minister, ik heb op 26 april 
2005 een mondelinge vraag gesteld aan uw voorganger, mevrouw
Van den Bossche, over de problematiek van de veiligheidscoördinatie. 

05.01  Trees Pieters (CD&V):
Après la question que j'avais
posée au ministre précédent le 26
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Sindsdien is voor mij een aantal zaken onopgelost gebleven.

Samen met mevrouw De Block heb ik erop aangedrongen om onder
meer een folder met de nieuwe maatregelen die door de minister
waren vooropgesteld in het kader van de veiligheidscoördinatie op
ruime schaal te verspreiden. Immers, op het terrein bleek dat de
operatie die door de regering de vereenvoudiging van de
veiligheidscoördinatie werd genoemd allerminst klaarheid in de
duisternis had gebracht. Veel architecten, aannemers en
veiligheidscoördinatoren klaagden over de chaos die er heerste sinds 
de nieuwe regeling. Ondanks de vereenvoudiging beschikten zij nog
steeds niet over eenvoudige, eenduidige wetteksten. Een
informatiecampagne zou dus geen overbodige luxe zijn.

De minister heeft op onze vraag geantwoord dat op Batibouw 5.000
folders werden uitgedeeld. Zij erkende meteen dat 5.000 folders niet
voldoende waren om de betrokken sector volledig te informeren. Zij
moest ook toegeven dat de folder een aantal fouten en
onduidelijkheden bevatte. Zij heeft in april 2005 beloofd dat zij de
folder zou herwerken zodat tegen de zomer een uitgebreidere en
correctere brochure op grotere schaal beschikbaar zou zijn.

Vandaar mijn vragen, mijnheer de minister.

Is de folder ondertussen herwerkt tot een informatiever en juister
document? Is deze nieuwe versie reeds beschikbaar? Is ze reeds
beschikbaar in voldoende exemplaren?

Voorts erkende de toenmalige minister van Werk in haar antwoord
van april dat nog een aantal wijzigingen aan het KB zou worden
aangebracht omdat het nog een aantal onduidelijkheden bevatte. Het
KB was bijzonder verwarrend over het feit dat de verplichte certificatie 
niet geldt voor de coördinatoren die bouwplaatsen met een totale
oppervlakte kleiner dan 500m² begeleiden.

Mijnheer de minister, ik heb geen weet van een correctie die gebeurd 
zou zijn op dat vlak sinds april 2005, vandaar mijn vraag. Werd het KB 
ondertussen al aangepast? Zo nee, waarom niet en wanneer mogen
wij dan wel een aanpassing verwachten?

avril 2005 à propos de la
coordination en matière de
sécurité, un certain nombre de
points demeuraient obscurs.

A l’époque, parce que les
intéressés se plaignaient du chaos 
qu’entraînait la nouvelle
réglementation, je suis intervenu
avec Mme De Block pour insister
sur la diffusion à grande échelle
d’une brochure. La ministre Van
den Bossche avait répondu, à
l’époque, que 5.000 brochures
avaient été distribuées à Batibouw.
Elle avait néanmoins reconnu que
ce nombre était insuffisant pour
informer l’ensemble du secteur,
ceci d’autant plus que la brochure
contenait plusieurs fautes et
imprécisions. Elle avait promis,
toujours à l’époque, de revoir la
brochure avant l’été.

Cette brochure a-t-elle été entre-
temps retravaillée en un document 
plus informatif? La nouvelle
version est-elle déjà disponible en
un nombre suffisant
d’exemplaires? La ministre a-t-elle
reconnu que l’arrêté royal aussi
contenait des imprécisions.
L’arrêté royal a-t-il été adapté
depuis?

05.02 Minister Peter Vanvelthoven: Mijnheer de voorzitter, collega,
uw eerste vraag betreft de folder waarin heel kort de nieuwe
beschikkingen inzake veiligheidscoördinatie bij bouwactiviteiten werd
uitgelegd. Deze folder werd destijds aangepast door het overplakken
van het onduidelijke gedeelte van de tekst met een aangepaste
versie.

De folder is pas sedert korte tijd uitgeput. De inhoud ervan wordt
thans herzien, met het oog op een herdruk over enkele weken. U hebt 
gelijk als u zegt dat er nood was en is aan uitgebreidere
communicatie. De medewerkers van de beleidscel en de administratie 
van de FOD WASO hebben een groot aantal vagen van particulieren
beantwoord. Deze waren vaak erg specifiek.

De inhoud van de verklarende tekst op de website van de FOD
WASO werd in, de mate van het mogelijke, aangepast om te
anticiperen op veel voorkomende vragen. De vragen zijn sedertdien
duidelijk afgenomen. Een beperkt aantal vragen komt nog van

05.02  Peter Vanvelthoven,
ministre: La brochure a été
adaptée à l’époque. Une nouvelle
version du texte a été collée sur
les parties obscures de la
brochure. Celle-ci n’est épuisée
que depuis peu. Son contenu est
actuellement revu une nouvelle
fois, de sorte que la brochure
pourra être réimprimée d’ici
quelques semaines.

Une communication plus
importante était en effet
nécessaire. Les collaborateurs de
la cellule politique et du SPF
Emploi, Travail et Concertation
sociale ont répondu à un grand
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individuele bouwers, maar niet meer van bijvoorbeeld architecten. De
verklarende tekst op de website lijkt ons, samen met het
beantwoorden van individuele vragen, totnogtoe de beste manier om
te communiceren.

Uw tweede vraag betreft de aangekondigde aanpassingen van het
koninklijk besluit. Een ontwerp van KB werd aan de Hoge Raad voor
Preventie en Bescherming voorgelegd voor advies. Het advies werd
uitgebracht op 4 november laatstleden. De administratie herwerkt
thans het ontwerp van KB, rekening houdend met het advies. Het
ontwerp van KB gaat eerstdaags naar de Raad van State voor advies. 
In de loop van de maand januari zou het aangepaste KB in het
Staatsblad kunnen verschijnen.

nombre de questions, souvent
spécifiques, posées par les
particuliers. Le site web du SPF a
été adapté et le nombre de
questions a dès lors diminué. Les
questions provenant encore des
constructeurs individuels se font
plus rares.

Le 4 novembre, le Conseil
supérieur pour la prévention et la
protection du travail a rendu son
avis sur le projet d’arrêté royal.
L’administration adapte le projet
conformément à cet avis. Le projet 
sera prochainement soumis à
l’avis du Conseil d’État. La version
adaptée du projet pourrait paraître
au Moniteur belge en janvier 2006.

05.03  Trees Pieters (CD&V): Mijnheer de minister, ik dank u voor uw
antwoord. Ik zal het verder opvolgen en zien of de voorgestelde timing 
wordt nageleefd.

05.03  Trees Pieters (CD&V): Je
vérifierai si le calendrier est
respecté.

Het incident is gesloten.

L'incident est clos.

06 Vraag van mevrouw Greta D'hondt aan de minister van Werk over "de evaluatie van de

regeringsnota 'Respect voor sociale solidariteit'" (nr. 9076)

06 Question de Mme Greta D'hondt au ministre de l'Emploi sur "l'évaluation de la note du

gouvernement 'Respect de la solidarité sociale'" (n° 9076)

06.01  Greta D'hondt (CD&V): Mijnheer de voorzitter, mijnheer de
minister, collega’s, op de Ministerraad van Gembloux van 17 januari
2004 werd de nota "Respect voor sociale solidariteit" goedgekeurd.
Die nota was en is een verzameling van diverse maatregelen die de
sociale fraude en het zwartwerk moeten bestrijden. Ik zal de
maatregelen uit die nota Respect voor sociale solidariteit, die de
punten van aanpak moesten zijn, even opsommen.

Een van die maatregelen is het komen tot een betere samenwerking
tussen de inspectiediensten met de oprichting van de Federale Raad. 
Verder werd in een personeelsuitbreiding van de inspectiediensten
voorzien: de helft zou in 2004 en de andere helft in 2005 worden
aangeworven. Op heden hadden de aanwervingen dus rond moeten
zijn en had de versterking van de inspectiediensten een feit moeten
zijn.

Een ander punt in de nota was een centrale aansturing en een
jaarlijks rapport van de activiteiten tegen zwartwerk en sociale fraude. 
Vermits de nota dateert van januari 2004 zou er reeds minstens één
jaarlijks rapport moeten zijn. Ik heb het – tenzij ik het ergens verkeerd 
zou hebben gelegd – alleszins niet gelezen.

Een ander punt was de uitbreiding en versterking van databanken.
OASIS, het datawarehouse van de drie inspecties, en MERI, in
verband met de mensenhandel, en ook een gezamenlijk
informaticaplatform zouden worden uitgewerkt.

06.01  Greta D'hondt (CD&V):
Dans la note gouvernementale
intitulée ‘Respect de la solidarité
sociale’ figurent diverses mesures
de lutte contre la fraude sociale et
le travail au noir. J’en énumère
quelques-unes : une meilleure
collaboration entre les services
d’inspection grâce à la création du
Conseil fédéral, un renforcement
du personnel des services
d’inspection, une coordination
centrale des mesures de lutte
contre le travail au noir et la fraude 
fiscale ainsi qu’un rapport annuel
relatif à ces mesures,
l’élargissement et le renforcement
des banques de données, la
révision de la législation relative à
l’inspection du travail et un
meilleur échange d’informations
entre les services d’inspection.
L’accent a été mis sur le maintien
de la solidarité, la simplification de
la législation et un droit pénal
social efficace. Par ailleurs, la note 


